Certificate No: CC 2992



This is to certify that the Occupational Health and Safety Management System of

CR CONSTRUCTION COMPANY LIMITED

Unit 3-16 Level 32 Standard Chartered Tower of Millennium City 1 388 Kwun Tong Road
Kwun Tong Kowloon Hong Kong

(The certification locations and scopes are listed in Appendix)

complies with the requirements of OHSAS 18001: 2007 occupational health and safety management systems specification, applicable to:

Design and construction of buildings

Design and building activities to keep, restore and improve the facilities

of buildings and surroundings

Construction of road works and drainage works

Construction of site formation works

The certificate remains valid subject to satisfactory maintenance of the system which will be monitored by Hong Kong Quality Assurance Agency.

Signed for and on behalf of

HONG KONG QUALITY ASSURANCE AGENCY

Chief Executive Officer

Director



Registered address 19/F K. Wah Centre 191 Java Road North Point Hong Kong Tel (852) 2202 9111 Fax (852) 2202 9222 Note In accordance with the Agency Regulations, the Hong Kong Quality Assurance Agency undertakes no liability or responsibility for any product or service supplied by the organization in accordance with the requirements of this Certification Scheme. The use of the Accreditation mark(s) shown on this certificate (if applicable) indicates accreditation in respect of those activities covered by that Accreditation Authority. This certificate remains the property of HKQAA and shall be returned when required by the Agency.

Date of Granting

28 July 2005

Explry Date

27 July 2020

Effective Date (Recertification / Extension / Reduced) 28 July 2017

Amendment Date 13 July 2017

證書編號: CC 2992



茲證明

華營建築有限公司

香港九龍觀塘觀塘道 388 號創紀之城 1 期 2座(渣打中心)32 樓 3-16 室 (認證地點及範圍列於此證書之附錄)

的職業安全健康管理體系符合 OHSAS 18001:2007 規格要求,覆蓋範圍如下:

樓宇建築工程設計和施工 樓宇保養、維修和改善工程的設計和施工 道路和渠務建築工程 地盤平整建築工程

本局將對有關職業安全健康管理體系進行持續審核,以確保本證書有效。







車



香港北角渣華道 191 號嘉華國際中心 19 樓 電話 (852) 2202 9111 傳真 (852) 2202 9222 根據香港品質保證局規則,本局毋須就本認證計劃下對上列機構所提供的產品或服務負任何 責任。此證書所列的標誌(如適用)表明認證範圍獲該認可機構認可。此證書為香港品質保 **從局所屬財產,並須於本局要求時歸還。**

遊書授予日期

二零零五年七月二十八日

有效日期 二零二零年七月二十七日

生效日期(再認證/擴大/縮小) 二零一七年七月二十八日

修訂日期 二零一七年七月十三日

